
Pytanie zadane przez Akcjonariusza Banku podczas obrad 
ZWZ BOŚ S.A w dniu 23 czerwca 2016 r. 

oraz odpowiedź udzielona przez Zarząd BOŚ S.A. 

 

Czy mając na uwadze to, że od początku roku wiadomo było, że będzie 
potrzeba przeprowadzenia emisji akcji, późniejsze walne by to potwierdzały, 
czy Zarząd był w posiadaniu przynajmniej jednej wyceny akcji Banku jeżeli 
chodzi o wartość godziwą akcji Banku BOŚ S.A.? A jeżeli nie posiadał, to 
dlaczego? 

Biorąc pod uwagę kwestie związane z podniesieniem kapitału Zarząd Banku jako 
punkt odniesienia traktował wyceny związane ze średnią ważoną cen akcji BOŚ S.A. 
na GWP z ostatnich 6 oraz 3 miesięcy. Jednocześnie ze względu na zmienność 
popytu na rynku finansowym docelowa wycena została wykonana przez 
zatrudnionego przez Bank doradcę finansowego, który jako podmiot specjalistyczny 
posiada odpowiednią wiedzę w tym zakresie. 

 


